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Geacht College, 

afgedaan: 
Op 1 september jongstleden publiceerde het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en , 
Sport (VWS) een nieuwe subsidieregeling 'Energiebesparing en duurzame energie 
sportaccommodaties'.' Het ministerie wil daarmee sportverenigingen stimuleren 
duurzamer en energiezuiniger te worden. Subsidie kan worden aangevraagd voor onder 
meer LED verlichting, isolatie, zonnepanelen en zonneboilers. Daarnaast kunnen 
sportverenigingen via de Stichting Waarborgfonds Sport (SWS) een borgstelling krijgen 
voor een lening waarmee zij de investering kunnen doen. 

De fractie van GroenLinks ziet veel kansen voor Nijmeegse sportverenigingen om 
duurzamer te worden, maar ook flink wat geld te besparen. Volgens het ministerie VWS 
besteden sportverenigingen zo'n 10-20% van de begroting aan de energierekening. In de 
zomernota 2015 van de gemeente Nijmegen staat dat zo'n 40% van de Nijmeegse 
sportverenigingen er financieel niet goed voorstaat. 

Gelukkig zijn er al een aantal goede stappen gezet, onder meer met het plan van aanpak 
naar aanleiding van de motie 'sporten met zonne-energie' uit 2012. Twintig Nijmeegse 
sportverenigingen hebben een energiescan laten uitvoeren. Daaruit bleek dat zij 
gezamenlijk maar liefst 25.000 euro kunnen besparen op jaarbasis. In het eindrapport 
van het onderzoek 'Verduurzamen sportverenigingen' staat nog een aantal concrete 
aanbevelingen.2  In antwoord daarop3  stelt het college dat het optimaliseren van de 
centrale verwarming een rendabele investering is en mogelijke financieringsconstructies 
voor energiebesparing en zonne-energie te willen onderzoeken. 

Graag stellen wij u een aantal vragen: 
1) Wat is er gebeurd met de aanbevelingen uit het eindrapport van het onderzoek 

'Verduurzamen sportverenigingen'? Zijn er bijvoorbeeld plannen om zonnepanelen 

op daken van sportverenigingen te leggen? Zo niet, is de gemeente bereid om de 

regie te nemen en met de sportverenigingen te kijken naar de mogelijkheden? 

2) Zijn tussen april 2014 en nu energiescans bij voetbalverenigingen uitgevoerd 
zoals de onderzoekers van het rapport 'Verduurzamen sportverenigingen' 

aanbevelen? 

3) Bent u op de hoogte van de regeling 'Energiebesparing en duurzame energie 

sportaccommodaties'? 

4) Bent u het met ons eens dat deze subsidieregeling kansen biedt aan Nijmeegse 

sportverenigingen, ook op financieel gebied? 

1  https://www.rijksoverheid.nl/ministeries/ministerie-van-volksgezondheid-welzijn-en-

sport/nieuws/2015/09/01/landelijke-subsidieregeling-voor-energiemaatregelen-sportclubs  

2  eindrapport onderzoek 'Verduurzamen sportverenigingen', door MVO met LeV, april 2014 

3  Raadsbrief 'Uitvoer motie "sporten met zonne-energie", 8 juli 2014, kenmerk ML10/14.0006882 



5) Zijn er Nijmeegse verenigingen die gebruik willen maken van deze 
subsidiemogelijkheid? 

6) Voert de gemeente Nijmegen actief beleid om sportverenigingen te wijzen op deze 

regeling? Zo ja, op welke manier. Zo nee, waarom niet? 

7) Is de gemeente voornemens om sportverenigingen te ondersteunen in het doen 

van een aanvraag? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet? 
8) Wilt u een informatiebijeenkomst over dit thema organiseren waardoor 

sportverenigingen op de hoogte worden gebracht van alle mogelijkheden om hun 

sportclub te verduurzamen en daarmee de energierekening terug te brengen? 

9) Is het een optie om in de toekomst bij de beoordeling van de aanvraag van een 

sportsubsidie het criterium `duurzaamheid' (i.c. energiegebruik) te betrekken? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendeliM groet, , 

Westermeld en Bram Friesen 
Groentinks Nijmegen 


	Page 1
	Page 2

